
Forslag til afstemning på generalforsamling 2019 
 

1. Hejco – nedsættelse til 44 betalende medlemmer. 

 
 

2. Skt Klemens Aktivitetspark 

Baggrund: 



Efter vi sidste år besluttede at søge fonde til at få skabt et bedre udemiljø i kvarteret. 
Har vi brugt det sidste år på det. 
Vi er blevet bevilget 800.000 kr. til en aktivitetspark af bydelspuljen i Odense kommune. 
På generalforsamlingen 2018 vedtog vi at bruge 480.000 kr. på en multibane inkl. 
bænke. 
Projektet: 
Vi har sammen med blandt andet: 
Skolen, SFO, Dagplejen Syd, de lokale børnehuse og det lokale foreningsliv ansøgt et 
projekt der skulle favne bredt i lokalsamfundet. Det var vores mål at skabe et fedt 
udemiljø der opfordrer til aktivitet, motion og leg i trygge rammer. 
Vi har valgt at samarbejde med Kompan, da de viste sig som en stærk partner til 
projektet med deres know how og innovative ideer. 
Vi har tilbud på årlig service fra Kompan - 18.750 kr.

 



 

 



 
Udelys: 
Vi sætter lys ved multibanen, legeplads og fitness spot. Lyses styres via af sensorer på 
området. Det giver muligheden for at bruge i mange flere timer i døgnet. Drift af udelys 
estimeres til 3.000 kr. årligt 
Vores oprindelig budget til projektet som der er søgt efter var på 2.200.000 kr., vi har 
ansøgt følgende fonde: 
Bydelspuljen, Fonden for Fynske Bank, Lokale og Anlægsfonden, Den almene Fond 
Energi Fyn & Nordea fonden 
Forslag: 
Vi sætter følgende forslag til afstemning: 
Vi bruger 200.000 kr. ekstra af vores beholdning til at bygge aktivitetsparken med så har 
vi samlet set 1.480.000 kr. til vores projekt. Heraf de 800.000 fra Bydelspuljen og de 
480.000 kr. der blev besluttet sidste år. 
Årlig service kontrakt og strøm til belysning 22.000 kr. årligt (ca. 130 kr. pr husstand 
årligt) 



Skal vi bygge Skt. Klemens Aktivitetspark ? 

 


